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§ 1 

Tema: Våld i nära relationer 

 

Utvecklingssekreteraren Ida Burlin informerade om arbetet med våld i nära relationer 

med fokus på kvinnofridsfrågor. Hon refererade bl.a. till FN:s konvention om mänskliga 

rättigheter, kvinnofridskonventionen och den svenska lagstiftning som reglerar kvinnors 

rättigheter.  Hon informerade också om de ändringar som gjorts i socialtjänstlagen vad 

gäller stöd till kvinnor som är eller varit utsatta för våld eller andra övergrepp i hemmet. 

År 2007 antogs också en nationell handlingsplan för kvinnofrid och man har från 

regeringens sida avsatt betydande medel både för att utöva tillsyn över det kvinnofrids-

arbete som pågår och för att utveckla verksamheten.  

 

År 2010 gjordes i landet totalt drygt 12 000 polisanmälningar om misshandel mot 

kvinnor inomhus av bekant i nära relation och cirka 2 500 anmälningar om grov  

kvinnofridskränkning. Vad gäller stadsdelen Norrmalm uppgick antalet polis-

anmälningar till 71 respektive 24.     

 

Ida Burlin informerade även om det kvinnofridsprojekt, som bedrivs i samverkan 

mellan stadsdelsförvaltningarna Kungsholmen, Norrmalm och Östermalm. Projektet 

finansieras med utvecklingsmedel från länsstyrelsen. Arbetet påbörjades i mars 2010 

och kommer att pågå i tre år. Ida Burlin, som är samordnare för projektet, har gjort  

en kartläggning av pågående kvinnofridsarbete inom de tre stadsdelsförvaltningarna. 

Resultatet av kartläggningen visar bl.a. att målgruppen för insatser är heterogen och 

behovet av stöd därmed mycket varierande. Det finns behov av utbildning, formaliserad 

samverkan och samsyn för att utveckla stadsdelsförvaltningarnas kvinnofridsarbete.    

 

 Frågor och synpunkter från allmänheten 

 

En mötesdeltagare, arkitekt och konstnär, presenterade ett förslag till hur Karlbergs-

tunneln skulle kunna utvecklas till en trygg plats genom konstnärlig utsmyckning och 

annan belysning. Karlbergstunneln är idag både mörk och oerhört trist och många 

människor drar sig för att passera tunneln. I takt med att utbyggnaden av Norra Stations-

området och Hagastaden fortskrider kommer alltfler att ha behov av att använda sig av 

tunneln och det är därför angeläget att på olika sätt försöka öka tryggheten.                                                                                                                                            

 

Förslaget är överlämnat till trafikkontoret för handläggning.  

 

  ______________________
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§ 2 

Val av justerare samt anmälan av protokollsjustering  

 

Vice ordföranden Anita Lindskog (S) valdes att, tillsammans med ordföranden Hanna 

Broberg (M) justera dagens protokoll. Justeringen äger rum den 1 november 2011.  

 

Anmäldes att protokoll fört vid stadsdelsnämndens sammanträde den 29 september 

2011 justerats den 4 oktober 2011.  

 

  __________________________ 



S NORRMALMS STADSDELSNÄMND 
 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
SAMMANTRÄDESDATUM 2011-10-27 

 

 

 

Justerarnas signatur 

Blad 4 

4 

 

 

§ 3 

Anmälan av övriga frågor samt fastställande av dagordning  

 

Anmäldes att stadsdelsdirektören Christina Rapp Lundahl kommer att informera om att 

tilldelningsbeslut fattats vad gäller driften av Vasens vård- och omsorgsboende samt om 

arbetet med verksamhetsplan och budget för 2012. 

 

Vice ordföranden Anita Lindskog (S) anmälde en skrivelse från Socialdemokraterna 

angående Vanadisbergets återvinningscentral.  

 

Ordföranden Hanna Broberg (M)  informerade om att ärende 20 på dagordningen – 

protokoll från sociala delegationen – utgår. 

 

Dagrodningen fastställdes.  

 

  ____________________________ 
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§ 4  

Ändring av delegationsbestämmelserna 

Diarienummer 1.1.–570/2011 

 

Stadsdelsnämndens beslut 

 

Delegationsbestämmelserna ändras i enlighet med förvaltningens förslag.  

 

Ärendet 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 14 

oktober 2011.  

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag. 

 

  __________________________ 
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§ 5  

Obligatorisk matavfallsinsamling i Stockholm – remiss från kommunstyrelsen  

Diarienummer 1.5.1.-463/2011 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Remissen besvaras med stadsdelsförvaltningens tjänsteutlåtande.  

 

Vice ordföranden Anita Lindskog m.fl. (S) samt ledamöterna Shadi Larsson (MP) 

och Nicke Grundberg (MP) reserverade sig mot beslutet.   

 

Ordföranden Hanna Broberg m.fl. (M) och tjänstgörande ersättaren Richard 

Bengtsson (FP) lämnade ett särskilt uttalande.  

 

Ärendet 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 13 

oktober 2011.  

 

Kommunstyrelsen har begärt yttrande från bl.a. Norrmalms stadsdelsnämnd med 

anledning av en motion från Jan Valeskog (S) om införande av obligatorisk matavfalls-

insamling, för biologisk behandling, i Stockholm. I motionen föreslås bl.a. att staden 

ska ändra i renhållningsförordningen så att det blir obligatoriskt för samtliga fastighets-

ägare med fler än fyra hushåll att upplåta utrymmen för insamling av matavfall.  

 

Förvaltningen anser att en sådan ändring av renhållningsförordningen skulle ge större 

förutsättningar för stadsdelsnämnden att leva upp till kommunfullmäktiges mål 

avseende matavfallsinsamling från stadens verksamheter.  

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag. 

 

Vice ordföranden Anita Lindskog (S) lade fram ett förslag till beslut och föreslog att 

stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet med detta.  

 

Ledamoten Shadi Larsson (MP) lade fram ett förslag till beslut och föreslog att stads-

delsnämnden skulle besluta i enlighet med detta.  

 

Beslutsgång  

Ordföranden Hanna Broberg (M) ställde förslagen mot varandra och fann att 

stadsdelsnämnden hade beslutat i enlighet med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

 

      Forts.  
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Reservationer  

Vice ordföranden Anita Lindskog m.fl. (S) ansåg att stadsdelsnämnden skulle ha 

beslutat att:  

  

1.  Bifalla motionen.  

 

2.  Därutöver anföra följande:  

 

Motionen belyser slöseriet med matavfall och de stora fördelar som skulle 

vinnas i de fall man börjar samla in matavfall i enlighet med kommun-

fullmäktiges mål om 40 % och i nästa skede omvandlar detta till biogas. Vid 

en sådan omfattning av hanteringen av matavfall skulle stora vinster kunna 

genereras genom att biogas skulle framställas som ett av de drivmedel som 

behövs bl.a. för fordonsdrift. 

 

Ledamöterna Shadi Larsson (MP) och Nicke Grundberg (MP) ansåg att stadsdels-

nämnden skulle ha beslutat att:  

 

1.   Bifalla stadsdelsförvaltningens förslag till beslut.  

 

2.   Därutöver anföra följande:            

   

Matavfall är en värdefull men idag sorgligt outnyttjad resurs i Stockholm. 

Enligt en ny undersökning från Synovate ligger Stockholm i botten när det 

gäller matavfallsinsamling i landet. Enligt Stockholms stads egen statistik 

samlas ungefär 2% av hushållens matavfall in separat, att jämföra  med t.ex.  

Västerås 70 % eller Södertälje ca 50 %. Vi ligger långt från det av riksdagen 

antagna nationella målet på 35 procent. Det är en skam för Stockholm att  

så lite har gjorts. I stället för att bränna upp matrester, bör de användas för 

framställning av förnyelsebar biogas, det minst miljöpåverkande bilbränslet 

i dag. Staden har brist på biogas-bränsle.  Användning av biogas för 

fordonsdrift minskar inte bara nettoutsläppen av koldioxid utan också 

utsläppen av luftföroreningar, vilket kan vara av stor betydelse för den 

lokala luftkvaliteten.  Ändå har man inte gjort något för att få till stånd en 

fungerande struktur för att samla in matavfall. 

 

Inte ens Norrmalms egna verksamheter lyckades sortera ut mer än 20 % 

förra året, mot en målsättning på 35 %. 

 

 Miljöpartiets mål är att Stockholm år 2015 skall samla in 70 % av stadens 

matavfall från storkök, restauranger och hushåll. Detta kan ske genom  

       

Forts. 
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satsning på avfallskvarnar i en del områden och hämtning av kärl i andra.  

Utöver att insamling av matavfall måste komma igång på allvar, är det 

också nödvändigt att staden skapar produktionsresurser så att biogas kan 

tillverkas av det som samlas in. 

  

Jan Valeskogs (S) förslag om obligatorium för fastighetsägare att upplåta 

utrymmen för insamling av matavfall är ett steg i rätt riktning.   

 

Särskilt uttalande  

Ordföranden Hanna Broberg m.fl. (M) och tjänstgörande ersättaren Richard 

Bengtsson (FP) lämnade följande särskilda uttalande.    

 

Ambitionen att öka mängden insamlat matavfall är helt i linje med stadens 

övergripande arbete där staden har som inriktning att påbörja en utökad 

insamling från såväl privathushåll som storhushåll. I förslaget till stadens 

budget för 2012 har insamling av matavfall fått en framskjuten plats, och 

frågan är således prioriterad. För att öka mängden insamlat matavfall bör  

vi främst öka incitamenten och möjligheten till insamling. I budgeten för 

2012 står att kommunstyrelsen och Stockholm stadshus AB ska utreda  

hur målet ska nås, när målet ska vara uppnått och presentera en handlings-

plan för måluppfyllelse. Planen ska klargöra vilka eventuella investeringar, 

förändringar i organisations- och incitamentsstrukturer samt driftskostnads-

konsekvenser en måluppfyllelse kräver. Planen ska vara klar och behandlas 

för beslut första halvåret 2012. I avvaktan på att detta arbete slutförs och 

staden övergripande har skapat en handlingsplan, bör ingen obligatorisk 

insamling ske. 

 

Nämnden vill därför särskilt uttala att vårt remissvar ska ses som ett bidrag 

till den fortsatta utredningen. 

 

_________________________ 
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§ 6  

Centralupphandling av vård- och omsorgsboenden 2012 – remiss från 

kommunstyrelsen 

Diarienummer 1.5.1.-548/2011 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

1. Remissen besvaras med stadsdelsförvaltningens tjänsteutlåtande.  

 

2. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Vice ordföranden Anita Lindskog m.fl. (S), ledamöterna Shadi Larsson (MP) och 

Nicke Grundberg (MP) samt ledamoten Hans Enroth (V) reserverade sig mot 

beslutet.   

 

Ärendet 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 3 oktober 

2011.  

 

Den 1 juli 2008 infördes valfrihetssystem när det gäller stadens vård- och omsorgs-

boenden. Beslutet om att införa valfrihet innebär bl.a. att boenden som drivs i egen  

regi ska upphandlas genom centralt administrerade entreprenadupphandlingar. 

Stadsledningskontoret ansvarar för att, med utgångspunkt från stadsdelsnämndernas 

aktivitetsplaner, göra en bedömning av vilka boenden som ska ingå i upphandlingarna.  

 

Kommunstyrelsen har nu begärt yttrande från stadsdelsnämnderna Norrmalm och 

Bromma med anledning av ett förslag om att upphandla driften av Väderkvarnens 

respektive Mälarbackens vård- och omsorgsboende. Förvaltningen har inget att invända 

mot förslaget.   

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Vice ordföranden Anita Lindskog (S) lade, med stöd av ledamöterna Shadi Larsson 

(MP) och Nicke Grundberg (MP), fram ett förslag till beslut och föreslog att 

stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet med detta.  

 

Ledamoten Hans Enroth (V) lade fram ett förslag till beslut och föreslog att stadsdels-

nämnden skulle besluta i enlighet med detta.  

 

Beslutsgång  

Ordföranden Hanna Broberg (M) ställde förslagen mot varandra och fann att stadsdels-

nämnden hade beslutat i enlighet med stadsdelsförvaltningens förslag.  Forts. 
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Reservationer  

Vice ordföranden Anita Lindskog m.fl. (S) samt ledamöterna Shadi Larsson (MP) 

och Nicke Grundberg (MP) ansåg att stadsdelsnämnden skulle ha beslutat att:   

 

1.    Avslå förvaltningens förslag till beslut när det gäller den planerade 

upphandlingen av Väderkvarnens vård- och omsorgsboende.  

 

2.    Därutöver anföra följande:  

 

Vi motsätter oss att en upphandling sker avseende Väderkvarnens vård-  

och omsorgsboende. Väderkvarnen är den sista verksamhet av detta slag  

som drivs i kommunal regi i vår stadsdel. Mot bakgrund av LOV borde 

Väderkvarnens vård- och omsorgsboende enligt vår uppfattning få kvarstå i 

kommunal regi. Om upphandlingen fullföljs blir det omöjligt att välja annat 

alternativ än privat upphandlat boende inom Norrmalms stadsdel. 

 

Att genomföra denna privatisering medför också att inga kvalitetsjämförelser 

längre kan göras mellan privat och kommunalt äldreboende. Det är, som vi 

ser det, en stor brist att avhända sig denna kompetens i syfte att kontrollera 

och följa utvecklingen och kvaliteten i omsorgen.  

 

Om centralupphandlingen genomförs är alltså samtliga vård- och omsorgs-

boenden inom Norrmalms verksamhetsområde upphandlade/privatiserade 

och därmed är valfriheten, som vi ser det, starkt begränsad. 

 

Vi kan också notera att stadsdelen Norrmalm har en högre privatiseringsgrad 

än de flesta andra stadsdelar har. Att mot bakgrund av ideologiska skäl 

upphandla all verksamhet är inte att sätta brukarnas och skattebetalarnas 

intressen i centrum. 

 

Ledamoten Hans Enroth (V) ansåg att stadsdelsnämnden skulle ha beslutat att:   

 

Avslå stadsdelsförvaltningens förslag till beslut och i stället avge följande 

yttrande till kommunstyrelsen: 

  

Vänsterpartiet kräver att privatiseringen av vård- och omsorgsboendet 

Väderkvarnen stoppas. Väderkvarnen är det enda boendet i Norrmalms 

stadsdel i kommunal regi och Högeralliansen har informerat oss om att 

denna form av vård skulle fortsätta  att drivas av staden.  Nu hävdar man att 

äldreboendet måste konkurrensutsättas på grund av att verksamheten gått 

med underskott.  

 

      Forts. 
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Det finns många anledningar till underskottet, bland annat har under 2010  

en omstrukturering av boendet till en del demensboende gjorts. Många 

utrymmen har stått tomma i väntan på att så kunde ske.  

 

Organisationsproblem uppstod också i samband med att de utkastade 

pensionärerna från Väduren fick tas emot av Väderkvarnen. Vänsterpartiet 

kräver att den kommunalt anställda personalen i lugn och ro får möjlighet 

att utveckla Väderkvarnen till ett vård- och omsorgsboende med ekonomi  

i balans. 

 

Den under 2010 återkommande frågan om årslånga missförhållanden  

på äldreboendet Vasen borde avskräcka all privatisering av äldreboende. 

Eventuella klagomål om missförhållanden på kommunalt drivna 

verksamheter kan åtgärdas omedelbart. Det besparar stort lidande för  

de boende och deras anhöriga. Det sparar också personell kraft för 

förvaltningen och kostnader  för konsultarvoden. Skattepengar som går  

till omsorg om våra gamla ska stanna och verka i verksamheten. 

 

Det är en stor risk Högeralliansen tar genom att konkurrensutsätta vård- och 

omsorgsboendet Väderkvarnen. Man säljer ut en stor kommunal arbetsplats. 

Erfarenheten har också lärt oss att de privata bolagen som driver vård- och 

omsorgsboenden effektiviserar genom att minska på personal, servera sämre 

mat och sämre omvårdnad. Skattepengarna som ska främja verksamheten 

går till vinst och hamnar ibland i riskkapitalbolag. 

 

Var finns valfriheten om Norrmalms stadsdels enda kommunala äldre-

boende försvinner? 

 

  __________________________ 
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§ 7 

Ersättningsnivåer inom demensvården – remiss från kommunstyrelsen  

Diarienummer 1.5.1.-377/2011 

 

Stadsdelsnämndens beslut 

 

1. Remissen besvaras med stadsdelsförvaltningens tjänsteutlåtande.  

 

2. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Vice ordföranden Anita Lindskog m.fl. (S) reserverade sig mot beslutet.   

 

Ärendet 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 27 

september 2011. 

 

Kommunstyrelsen har begärt yttrande från bl.a. Norrmalms stadsdelsnämnd med 

anledning av en motion från Mirja Räihä Järvinen (S) angående ersättningsnivåer  

inom demensvården. Mirja Räihä Järvinen föreslår att ersättningen till de vård- och 

omsorgsboenden som erbjuder demensvård betalas ut per boende istället för enligt 

vårdnivåer.     

 

Förvaltningen delar uppfattningen att nuvarande bedömningsinstrument  lämpar sig 

mindre väl när det gäller personer med demenssjukdom men problematiken finns även 

när det gäller personer med somatiska sjukdomar. Förvaltningen anser att man från 

stadens sida bör överväga att förenkla bedömningen och införa två ersättningsnivåer,  

en för boende med somatiska sjukdomar och en för boende med demenssjukdomar. 

Detta skulle förkorta handläggningstiden och frigöra resurser för en bättre uppföljning 

av beviljade insatser och den verksamhet olika utförare i övrigt bedriver. 

 

Förslag till beslut 

Ordförande Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag. 

 

Vice ordföranden Anita Lindskog (S) lade fram ett förslag till beslut och föreslog att 

stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet med detta.  

 

Beslutsgång  

Ordföranden Hanna Broberg (M) ställde förslagen mot varandra och fann att stadsdels-

nämnden hade beslutat i enlighet med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Reservation  

Vice ordföranden Anita Lindskog m.fl. (S) ansåg att stadsdelsnämnden skulle ha 

beslutat att:       Forts.  



S NORRMALMS STADSDELSNÄMND 
 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
SAMMANTRÄDESDATUM 2011-10-27 

 

 

 

Justerarnas signatur 

Blad 13 

13 

 

Forts. § 7  

 

1.   Bifalla motionen.  

 

2.   Därutöver anföra följande:  

 

Motionen belyser de nivåbedömningar som införts inom heldygnsomsorgen 

för äldre. Man bedömer vårdbehovet i 3 nivåer. Problemet som framställs  

i skrivelserna är att bedömningen av vårdbehovet görs på samma grunder 

inom demensvården som inom den vanliga somatiska vården. Det tycks inte 

fungera att applicera samma system för demensvården som inom övrig vård.  

 

Metoden innebär bl.a. att det uppstår en dålig arbetssituation och att det  

bl.a. både skapar otrygga anställningsförhållanden och påverkar kvaliteten  

i vården i enlighet med det som finns beskrivet i motionen. Ersättnings-

systemet bör omprövas. 

 

  __________________________ 
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§ 8 

Alkoholserveringstillstånd i restaurang Bar 60, Sveavägen 60 –remiss från 

socialförvaltningen  

Diarienummer 1.5.2.-569/2011 

 

Stadsdelsnämndens beslut 

 

Ansökan om alkoholserveringstillstånd för allmänheten mellan  

kl. 11.00–02.00 inomhus och utomhus tillstyrks. 

 

Ärendet 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 17 

oktober 2011. 

 

Socialförvaltningens tillståndsenhet har remitterat en ansökan om alkoholserverings-

tillstånd inomhus och utomhus för restaurang Bar 60. Förvaltningen föreslår att ansökan 

tillstyrks.   

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

  __________________________ 
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§ 9 

Alkoholserveringstillstånd i restaurang Wokhouse, Regeringsgatan 26 - remiss 

från socialförvaltningen  

Diarienummer 1.5.2.-576/2011 

 

Stadsdelsnämndens beslut 

 

Ansökan om alkoholserveringstillstånd för allmänheten mellan  

kl. 11.00–03.00 inomhus och utomhus tillstyrks. 

 

Ärendet 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 17 

oktober 2011. 

 

Socialförvaltningens tillståndsenhet har remitterat en ansökan om alkoholserverings-

tillstånd på alkoholservering inomhus och utomhus för restaurang Wokhouse. 

Förvaltningen föreslår att ansökan tillstyrks.  

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

  __________________________ 
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§ 10  

Protokoll från stadsdelsnämndens pensionärsråd 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Ärendet läggs till handlingarna.   

 

Protokoll fört vid sammanträde i stadsdelsnämndens pensionärsråd den 24 oktober  

2011 anmäldes.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta att lägga 

ärendet till handlingarna.   

 

  __________________________ 
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§ 11 

Protokoll från Norrmalms handikappråd 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Ärendet läggs till handlingarna.   

 

Protokoll fört vid sammanträde i Norrmalms handikappråd den 24 oktober  2011 

anmäldes.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta att lägga 

ärendet till handlingarna.   

 

  __________________________ 
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§ 12  

Avtalsuppföljning vid Norrmalms dagliga verksamhet  

Diarienummer 1.2.1.-405/2011 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Ärendet läggs till handlingarna.   

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 28 

september 2011.  

 

Förvaltningens samlade bedömning är att verksamheten håller god kvalitet och att  

övergången till ny utförare har fungerat väl. Entreprenörens skriftliga beskrivning av  

sitt ledningssystem ska uppdateras i enlighet med Socialstyrelsens föreskrifter. 

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta att lägga 

ärendet till handlingarna.   

 

  __________________________ 
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§ 13  

Avtalsuppföljning vid Norrmalms grupp- och servicebostäder 

Diarienummer 1.2.1.-406/2011 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Ärendet läggs till handlingarna.   

 

Ledamöterna Shadi Larsson (MP) och Nicke Grundberg (MP) lämnade ett särskilt 

uttalande.  

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 29 

september 2011.  

 

Förvaltningens samlade bedömning är att verksamheten håller en god kvalitet med 

undantag för vissa brister vid gruppbostaden på Norrtullsgatan 12 B. Stadsdels-

förvaltningen och entreprenören är överens om att övertagandet av driftsansvaret och 

samverkan parterna emellan har fungerat bra. Förvaltningen kommer att följa upp att 

bristerna vid Norrtullsgatan 12 B åtgärdas. 

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Särskilt uttalande  

Ledamöterna Shadi Larsson (MP) och Nicke Grundberg (MP) lämnade följande 

särskilda uttalande:  

 

Miljöpartiet beklagar de många brister som framkommit vid grupp-

bostaden på Norrtullsgatan 12 B. Vi menar att dessa brister kräver täta  

och noggranna uppföljningar av avtalet. 

 

  __________________________ 
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§ 14  

Ekonomisk månadsuppföljning för september med årsprognos för 2011 

Diarienummer 1.2.1.-558/2011 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Ärendet läggs till handlingarna.   

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 3  

oktober 2011.  

 

Månadsprognosen bygger på periodiserat utfall t.o.m. september 2011 samt en 

bedömning av kostnaderna för resten av året. Totalt beräknas ett överskott om  

2,0 mnkr efter resultatdispositioner. 

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

  __________________________ 

 

 

 

 



S NORRMALMS STADSDELSNÄMND 
 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
SAMMANTRÄDESDATUM 2011-10-27 

 

 

 

Justerarnas signatur 

Blad 21 

21 

 

 

§ 15  

Inkomna/upprättade handlingar 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Ärendet läggs till handlingarna.   

 

Följande handlingar anmäldes:  

 

1. Förteckning över diarieförda handlingar under perioden 20 september – 17 oktober 

2011. 

 

2. Överenskommelse om samordning av personliga ombud i stadsdelsförvaltningarna 

Kungsholmen, Norrmalm, Södermalm och Östermalm. Dnr 8.-591/2011.  

 

3. Protokoll från möte i Norrmalms brottsförebyggande råd den 28 september 2011. 

 

4. Beslut från Socialstyrelsen gällande begäran om redovisning av åtgärder med 

anledning av tillsyn av vårdplanering, samverkan med slutenvården och 

hemtjänstinsatserna i det enskilda hemmet efter vården. Dnr 1.2.1.-100/2011. 

 

5. Komplettering av svar på inspektionsmeddelande angående Väderkvarnens vård- 

och omsorgsboende. Dnr 1.4.-90/2011. 

 

6. Arbetsmiljöverket, information om avslutat ärende på Väderkvarnen servicehus. Dnr 

1.4.-90/2011. 

 

7. Protokoll från Kammarrätten i Stockholm 2011-09-30 gällande laglighetsprövning 

enligt kommunallagen av beslutet om hundlekplats. Dnr 1.2.5.-334/2011. 

 

8. Protokoll från Högsta förvaltningsdomstolen 2011-09-29 gällande 

prövningstillstånd. Dnr 1.2.5.-334/2011. 

 

9. Skrivelse från bostadsrättsföreningen Valkyrian 22 till Trafikverket lämnas för 

kännedom till Norrmalms stadsdelsnämnd. 

 

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

  __________________________ 
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§ 16  

Beslut fattade enligt delegation 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Ärendet läggs till handlingarna.   

 

Följande beslut anmäldes:  

 

Beslut Beslutsfattare Besluts- 

datum 

Ev. diarie-

nummer 

Yttrande över ansökan om spel på värde-

automater på Soft Bar och Kök, Malmskillnads-

gatan 40. Ingen erinran. 

 

Maria Svedberg 5 sep -11 1.4.-489/2011 

Yttrande över ansökan om spel på värde-

automater  på Treat, Roslagsgatan 2. Ingen 

erinran, men Lotteriinspektionen har informerats 

om att en gymnasieskola ligger i närheten. 

 

Maria Svedberg 5 sep -11 1.4.-487/2011 

Yttrande över ansökan om spel på värde-

automater på Barbeque Steakhouse & Bar, 

Kungsgatan 54. Ingen erinran. 

 

Maria Svedberg 5 sep -11 1.4.-488/2011 

Yttrande över ansökan om spel på värde-

automater på Norrport, Roslagsgatan 38. Ingen 

erinran. 

 

Maria Svedberg 5 sep -11 1.4.-498/2011 

Yttrande över ansökan om spel på värde-

automater på MBQ, Vasagatan 8-10. Ingen 

erinran. 

 

Maria Svedberg 5 sep -11 1.4.-497/2011 

Yttrande över ansökan om spel på värde-

automater på Dovas/Lion Bar Svea, Sveavägen 

39. Ingen erinran. 

 

Maria Svedberg 5 sep -11 1.4.-496/2011 

Yttrande över ansökan om spel på värde-

automater på Broncos bar, Tegnérgatan 16.  

Ingen erinran. 

 

Maria Svedberg 5 sep -11 1.4.-494/2011 

      Forts. 
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Forts. § 16  

 

Yttrande över ansökan om spel på värde-

automater på Pub Anchor, Sveavägen 90. Ingen 

erinran. 

 

Maria Svedberg 5 sep -11 1.4.-499/2011 

Yttrande över ansökan om spel på värde- 

automater på Harry B. James, Regeringsgatan 

47. Ingen erinran. 

 

Maria Svedberg 5 sep -11 1.4.-502/2011 

Yttrande över ansökan om spel på värde-

automater på Jolos & Co´s, Västmannagatan 50. 

Ingen erinran. 

 

Maria Svedberg 5 sep -11 1.4.-501/2011 

Yttrande över ansökan om spel på värde-

automater på Retro Bar, Sveavägen 120. Ingen 

erinran. 

 

Maria Svedberg 5 sep -11 1.4.-500/2011 

Yttrande över ansökan om spel på värde-

automater  på Fox and Badger, Norrbackagatan 

56. Ingen erinran, men Lotteriinspektionen har 

informerats om att en grundskola ligger i 

närheten. 

 

Maria Svedberg 5 sep -11 1.4.-504/2011 

Yttrande över ansökan om restaurang-

kasinotillstånd på Lions Bar, Norrtullsgatan 11. 

Ingen anmärkning. 

 

Maria Svedberg 5 sep -11 1.4.-503/2011 

Yttrande över ansökan om spel på värde-

automater på O`Learys, Sveavägen 143. Ingen 

erinran. 

 

Maria Svedberg 5 sep -11 1.4.-495/2011 

Yttrande över ansökan om spel på värde-

automater på ROQ, Gyldéngatan 2. Ingen 

erinran. 

 

Maria Svedberg 7 sep -11 1.4.-508/2011 

Tillstyrkt ansökan om alkoholserveringstillstånd 

på restaurang Rodizio & Esther, Upplandsgatan 

7. 

 

Christina Rapp 

Lundahl 

 

13 sep -

11 

1.5.2-515/2011 

      Forts. 
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Yttrande över ansökan om spel på värde-

automater på Cliff Barnes, Norrtullsgatan 45. 

Ingen erinran men Lotteriinspektionen har 

informerats om att en gymnasieskola och en F-9 

skola ligger i närheten. 

 

Maria Svedberg 12 sep -11 1.4.-519/2011 

Yttrande över ansökan om spel på värde-

automater på Molly Malones, Odengatan 83. 

Ingen erinran. 

 

Maria Svedberg 13 sep -11 1.4.-514/2011 

Yttrande över ansökan om spel på värde-

automater på The Laughing Duck, Vasagatan 7. 

Ingen erinran. 

 

Maria Svedberg 14 sep -11 1.4.-523/2011 

Yttrande över ansökan om restaurang-

kasinotillstånd  på Pan sportsbar/H1, Hagagatan 

1. Ingen anmärkning. 

 

Maria Svedberg 21 sep -11 1.4.-530/2011 

Yttrande över ansökan om spel på värde-

automater på restaurang Majong, Torbjörn 

Klockaresgata 1.  

Ingen erinran. 

 

Maria Svedberg 21 sep -11 1.4.- 299/2011 

Tillstyrkt ansökan om alkoholserveringstillstånd 

på restaurang Birka Bowling, Birkagatan 16. 

 

Christina Rapp 

Lundahl 

 

27  sep -11 1.5.2.-

542/2011 

Yttrande över ansökan om förändrad placering 

av värdeautomater på restaurang O´Learys, 

Centralen. Ingen erinran. 

 

Maria Svedberg 23 sep -11 1.4.-464/2011 

Yttrande över ansökan om spel på värde-

automater på Joe´s Sports & Grill, Vasagatan 52. 

Ingen erinran. 

 

Maria Svedberg 23 sep -11 1.4.-544/2011 

Tillstyrkt ansökan om alkoholserveringstillstånd 

på restaurang Potstickers Dumpling Bar, 

Regeringsgatan 7. 

 

Christina Rapp 

Lundahl 

 

 7 okt -11 1.5.2.-

553/2011 

Forts.  
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Tillstyrkt ansökan om alkoholserveringstillstånd 

på restaurang Café Levinskys, Rörstrandsgatan 

9. 

 

Christina Rapp 

Lundahl 

 

 7 okt -11 1.5.2.-

550/2011 

Tillstyrkt ansökan om alkoholserveringstillstånd 

på Café Plaisir, Sveavägen 13-15. 

Christina Rapp 

Lundahl 

 

 7 okt -11 1.5.2.-

551/2011 

Tillstyrkt ansökan om alkoholserveringstillstånd 

på restaurang Norr Kök & Deli, Roslagsgatan 

20.  

 

Christina Rapp 

Lundahl 

 

 18 okt -11 1.5.2.-

562/2011 

Yttrande över ansökan om spel på värde-

automater på Vasakoppen Café, Vasagatan 44. 

Ingen erinran. 

 

Maria Svedberg 14 okt -11 1.4.-566/2011 

Yttrande över ansökan om spel på värde-

automater på Galways Irish PUB, Kungsgatan 

24. Ingen erinran. 

 

Maria Svedberg 14 okt -11 1.4.-338/2011 

 

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle att lägga ärendet 

till handlingarna.   

 

  __________________________ 
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§ 17  

 Övriga frågor  

 

 Vice ordföranden Anita Lindskog (S) anmälde en skrivelse från Social-

demokraterna med förslag om att nämnden tillskriver trafik- och renhållnings-

nämnden för att begära att man behåller Vanadisbergets återvinningscentral  

och att verksamheten får fortsätta.  

Diarienummer 1.6.-615/2011.   

 

Stadsdelsnämndens beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) och vice ordföranden Anita Lindskog (S) ges 

i uppdrag att på stadsdelsnämndens vägnar utarbeta en skrivelse till trafik- och 

renhållningsnämnden med begäran om att man behåller Vandisbergets åter- 

vinningscentral.  

 

Stadsdelsdirektören Christina Rapp Lundahl informerade om att tilldelnings- 

beslut fattats om att Attendo Care kommer att svara för driften av Vasens vård- och 

omsorgsboende. Beslutet kan överklagas t.o.m. den 7 november 2011. Övertagandet 

av driftsansvaret beräknas ske den 1 mars 2012. 

 

Stadsdelsdirektören informerade vidare om att nämndens sammanträde den 24 

november kommer att föregås av ett seminarium,  med början kl. 16.30, då 

förvaltningen kommer att informera om budgetförutsättningarna och om arbetet  

med verksamhetsplan och budget för år 2012.  

 

  ___________________________ 

 

 

 

 


